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Geacht college, raadsleden en overige aanwezigen, 

Wat een meesterwerk van participatie! 155 pagina’s – als dit geen staaltje 

doorzettingsvermogen vereist, dan weet ik het ook niet meer! (wapper met het boekwerk). Bij 

de Burgerkrachtcentrale vinden we dit niet vreemd... nee, we vinden het héél bijzonder. Of 

moeten we zeggen: buitengewoon? 

Ik kan me voorstellen dat het u ook wat zweetdruppels heeft gekost om door dit 

indrukwekkende document heen te ploeteren. 

Wat maakt dit nu zo bijzonder? Nou, we hebben hier een participatieproces waarbij de 

projectontwikkelaar met de omwonenden om tafel gaat. Maar laten we eerlijk zijn, de 

uitkomst lijkt vooraf al vast te staan. De gemeente steunt het plan namelijk al volmondig. En 

laten we wel wezen, geen enkele projectontwikkelaar koopt een te klein stuk grond zonder 

de zekerheid dat het plan haalbaar is. 

Wat extra bijzonder is? Volgens dit rapport worden omwonenden keurig geïnformeerd – ze 

worden dus op de hoogte gesteld van wat er al besloten is. Vervolgens krijgen ze de kans 

om te adviseren – nou ja, 'adviseren' betekent hier: je mag er wat van vinden, maar veel 

verschil zal het niet maken. Daarna wordt een select clubje uitgenodigd voor overleg, waarbij 

wat details worden besproken. Echter, één ding staat als een paal boven water: het 

bouwvolume. Dáár valt niet aan te tornen. 

Bij de Burgerkrachtcentrale noemen we dit geen participatie, maar een gemiste kans. Voor 

ons betekent participeren samenwerken, écht samenwerken, van het begin tot het einde. Wij 

zien dat er vooral tegen elkaar is gesproken en niet met elkaar. Feitelijk houden we elkaar 

dus bezig zonder dat het iets zinnigs oplevert. Zinloos en buitengewoon jammer. Is dit niet de 

reden waarom we nu in een impasse zitten? 

Beste raadsleden, als volksvertegenwoordigers met een controlerende functie, heb ik een 

paar vragen voor u: 

1. Bent u niet van mening dat de gemeente een sleutelrol dient te vervullen in het 

participatieproces? 

2. Vindt u, gezien de impasse en de gevoelens van zo’n 600 omwonenden, dat dit 

proces jammerlijk is mislukt? 

3. Vindt u ook niet dat het gemeentebestuur hier naar moet luisteren en ernaar moet 

handelen? 

Voorzitter, ik rond af met de oproep aan ons gemeentebestuur om alsnog tot een werkelijke 

dialoog te komen. De betrokken inwoners zijn niet tegen dit bouwen, maar tegen het te grote 

volume op deze locatie. In onze mooie representatieve democratie moet bestuur 

plaatsvinden namens de burger, en niet over de burger. 

Tot zover mijn bijdrage. Dank u wel voor uw aandacht. 

 


